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29 628 Politie 

B VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 
Vastgesteld 30 november 2012  

De leden van de vaste commissie voor Veiligheid & Justitie1 bedanken de 
minister van Veiligheid en Justitie voor zijn brief d.d. 7 september 2012 
met antwoorden op hun vragen over het ontwerpbesluit over de instelling 
van de Review Board Aanvalsprogramma Informatievoorziening Politie. 
De leden van de commissie zijn echter nog niet geheel overtuigd van de 
noodzaak van de instelling van de Review Board en hebben nog enkele 
vragen gesteld die zijn opgenomen in de brief aan de minister van 
2 oktober 2012. 

De minister heeft op 28 november 2012 gereageerd. 

De commissie brengt bijgaand verslag uit van het gevoerde schriftelijk 
overleg. 

De griffier van de vaste commissie voor Veiligheid en Justitie,
Kim van Dooren 

 

1 Samenstelling:
Holdijk (SGP), Broekers-Knol (VVD) (voorzit-
ter), Kneppers-Heynert (VVD), Kox (SP), Engels 
(D66), Franken (CDA), Thissen (GL), Nagel 
(50PLUS), Ruers (SP), Van Bijsterveld (CDA) 
(vice-voorzitter), Duthler (VVD), Koffeman 
(PvdD), Kuiper (CU), Quik-Schuijt (SP), Strik 
(GL), K.G. de Vries (PvdA), Knip (VVD), 
Hoekstra (CDA), Lokin-Sassen (CDA), Scholten 
(D66), De Boer (GL), De Lange (OSF), Ter Horst 
(PvdA), Beuving (PvdA), Koole (PvdA), 
Schrijver (PvdA), Reynaers (PVV), Popken 
(PVV), Frijters-Klijnen (PVV), Swagerman 
(VVD) 
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BRIEF AAN DE MINISTER VAN VEILIGHEID EN JUSTITIE  

Den Haag, 2 oktober 2012 

De leden van de vaste commissie voor Veiligheid & Justitie bedanken u 
voor uw brief d.d. 7 september 2012 met antwoorden op hun vragen over 
het ontwerpbesluit over de instelling van de Review Board Aanvalspro-
gramma Informatievoorziening Politie. De leden van de commissie zijn 
echter nog niet geheel overtuigd van de noodzaak van de instelling van de 
Review Board en hebben derhalve nog de volgende vragen. 

Kunt u aan deze leden uiteenzetten wat de kosten zullen zijn van de 
instelling en van de instandhouding van de Review Board? Daarnaast 
vernemen zij graag of de Review Board een bijdrage zal leveren aan de 
beheersing van de kosten die met het Aanvalsprogramma Informatievoor-
ziening Politie zijn gemoeid en wat deze bijdrage dan concreet zal zijn. 

De leden van de vaste commissie voor Veiligheid & Justitie zien met 
belangstelling – en bij voorkeur binnen zes weken – uw antwoord 
tegemoet. 

De vice-voorzitter van de vaste commissie voor Veiligheid en Justitie,
Prof. dr. S. C. van Bijsterveld 
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BRIEF VAN DE MINISTER VAN VEILIGHEID EN JUSTITIE  

Aan de Voorzitter van de Eerste Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 28 november 2012 

Bij brief van 2 oktober 2012 van de vice-voorzitter van de vaste commissie 
voor Veiligheid en Justitie heeft Uw Kamer te kennen gegeven nog enkele 
vragen te hebben bij het ontwerpbesluit tot instelling van de Review 
Board. Hierbij beantwoord ik de door Uw Kamer gestelde vragen. 

De leden van de commissie vragen om uiteen te zetten wat de kosten zijn 
van instelling en instandhouding van de Review Board. Tevens wensen zij 
te vernemen of met de Review Board een bijdrage wordt geleverd aan het 
doel van het Aanvalsprogramma, te weten de beheersing van de kosten 
voor de informatievoorziening en wat die bijdrage concreet inhoudt. 

De kosten die worden begroot voor de instandhouding van de Review 
Board bestaan uit de vergoedingen van de niet-ambtelijke leden van de 
Review Board (conform de bedragen op grond van de Wet vergoedingen 
adviescolleges), de inzet van aanvullende inhoudelijke expertise en 
vergaderkosten. Het totaal van deze kosten wordt jaarlijks begroot op 
circa € 350 000. 

Het Aanvalsprogramma Informatievoorziening Politie is gericht op 
verbetering en borging van de informatievoorziening van de politie en de 
verlaging van de kosten, vooral van de beheerskosten. Het Aanvalspro-
gramma kent een omvang van € 326 miljoen (Kamerstukken 2011/12, 
29 628, nr. 269). Het Aanvalsprogramma is een uniek programma qua 
complexiteit, omvang en afhankelijkheden en kent vele en lastig 
beheersbare risico’s. Het unieke karakter van het programma vergt dat de 
uitvoering ervan voortdurend getoetst wordt door experts uit het 
bedrijfsleven, het wetenschappelijke veld en de publieke sector. Deze 
toetsing realiseer ik door de instelling van de Review Board. 

Met de instelling van de Review Board geef ik tevens invulling aan het 
advies van de Algemene Rekenkamer in het rapport ICT Politie (Kamer-
stukken II 2010/11, 29 350, nr. 10) om een onafhankelijk van het ministerie 
gepositioneerd toezicht op de ICT bij de politie in te richten. 

Concreet levert de Review Board een bijdrage aan het effectief, efficiënt 
en flexibel uitvoeren van het Aanvalsprogramma, het voorkomen van 
overschrijdingen ten gevolge van de vele risicos en het beperken van de 
structurele beheerkosten van de informatievoorziening van de politie. 

Een goed voorbeeld hiervan is de ingreep die ik gepleegd heb op de 
uitvoering van het Aanvalsprogramma, mede op basis van de adviezen 
van de Review Board (Kamerstukken II 2011/12, 29 628, nr. 312). De 
adviezen van de Review Board over het hanteren van heldere definities 
van resultaten, aanscherping van de sturingsmogelijkheden, een 
heroriëntatie op de beschikbare menscapaciteit en een zuivere inrichting 
van het model van vraag, aanbod en regie hebben geleid tot een 
Bijgesteld Aanvalsprogramma (Kamerstukken II 2011/12, 29 628, nr. 327). 
Hiermee heeft het programma vroeg in het traject aan realisme gewonnen 
en worden risico’s beter beheerst, waardoor verrassingen in de uitvoering 
beter kunnen worden vermeden. 

De kosten die vermeden worden door de adviezen van de Review Board 
wegen, mede in het licht van de totale omvang van het Aanvalspro-
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gramma, naar mijn mening ruim op tegen de kosten die gemoeid zijn met 
de instelling en instandhouding van de Review Board. 

De Review Board kan als tijdelijke adviescommissie ingesteld onder de 
Kaderwet adviescolleges beschikken over de bevoegdheden om alle 
relevante stukken in te zien en mij daarover gevraagd en ongevraagd te 
adviseren. Op deze wijze verwacht ik de aanwezige expertise binnen de 
Review Board maximaal aan te kunnen wenden ter ondersteuning van de 
uitvoering van dit belangrijke en complexe dossier. 

De minister van Veiligheid en Justitie,
I. W. Opstelten
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